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ONTWERP EN DE REALISATIE VAN GROENDAKEN EN 
GROENE GEVELS VOOR HET ADMINISTRATIEF CENTRUM “DEN BELL" 
VERSLAG PARTICIPATIEMOMENT 2 
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OUTPUT PARTICIPATIEMOMENT 2 

Participatiemoment 2 – 30/03/2022 – BINNENPLEIN DEN BELL 

Tijdens dit participatiemoment werd via een postersessie het volgende gecommuniceerd: 

1. Goedgekeurde schetsontwerp adhv volgende thema’s (groene gevels, groen plein, groene daken,
ontmoetingsplekken, recreatie & sporten en toegankelijkheid)

2. Droombeeld van het ontwerpteam
3. Mondelinge toelichting van technische randvoorwaarden (bvb. draagkracht daken – ondergrond –

groenvakken – etc. ...) o.a. vastgelegd bij de technische inventarisatie
4. Inventarisatie van vragen – opmerkingen – bezorgdheden

Output: 

Inventarisatie aandachtspunten en bezorgdheden gebruikers 

Inzichten feedback gebruikers: 

Het ontwerp is in het algemeen goed ontvangen met veel positieve reacties. Hierop zijn nog enkele aanvullingen 
gedaan door gebruikers: 

• Evenementen:
o Elektriciteitsvoorziening voor evenementen op het plein
o Bijkomende verlichting (voor evenementen, kleuren, …)
o Buurt bbq

• Sport & recreatie:
o Net rond de speelzone voor rondvliegende ballen
o Skate obstakels
o Pingpong tafel, petanque baan
o Blote voeten pad

• Gebruik gaanderij (Boudewijnsstraat):
o Mogelijkheid bakfiets parking onder de gaanderij
o Voorzieningen (zitgelegenheid) onder gaanderij

• Fauna & flora:
o Groen uitbreidingen (schouwen op het plein, rondomliggende straten: groenslingers)
o Insectenhotel / bijenkast

• Andere:
o Toegankelijkheid brandweer na te kijken
o Goede rugleuningen en armleuningen aan de banken (belangrijk voor senioren)
o Beperken wind op het plein (vb. extra bomen)
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Verder is er door een aantal buurtbewoners een grote bezorgdheid geformuleerd ivm het multi-sportveld. Zo 
zouden ze graag iets meer verharding behouden zodat het basketbalveld en voetbalveld onafhankelijk van elkaar 
kunnen bestaan op het plein. Ze vrezen voor een onevenwicht in het gebruik van het plein, waarbij kinderen en 
jongeren minder mogelijkheden zullen hebben om te sporten door de grote uitbreiding van de groenzones. Hierbij 
werd de vraag gesteld of het groenvak aan de kant van de toren, langs de gaanderij naar de Boudewijnsstraat 
ingeperkt zou kunnen worden om daar meer verharding te behouden om te sporten. 

Inperken groenvak aan gaanderij voor 
meer speelzone? 




